
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA 

Broj: 118/2014 

Split, 7.2.2014. 

 

Z A P I S N I K 

 

37. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 5.2.2014.g. u sali za sastanke ŠC 

„Gripe“ s početkom u 13,30 sati. 

 

Prisutni: Igor Boraska, predsjednik, Jurica Topić, dopredsjednik te članovi: 

Dražen Čular, Toni Gamulin, Tomislav Karaula, Petar Lerotić, Nenad Šarić i Marko Žaja  

 

Ostali: Ivo-Goran Munivrana, v.d. glavnog tajnika i Danira Mardešić 

 

Prije otvaranja sjednice I. Boraska posebno je pozdravio Nenada Šarića i Tomislava Karaulu, kao nove 

članove IO-a s nadom da će i oni svojim zalaganjem doprinijeti još boljem radu ovog IO-a. 

Predložio je dnevni red sjednice koji je jednoglasno usvojen. 

 

D n e v n i  r e d : 
 

1. Verifikacija zapisnika 36. sjednice Izvršnog odbora 

2. Potvrda prijedloga o broju sportskih škola i vrijednosti boda (sata) 

3. Potvrda  liste sufinanciranih trenera mlađih dobnih kategorija 

4. Izvanredna sjednica Skupštine SSŠ-a, zaključci i priprema sastanka s Gradonačelnikom 

5. Proglašenje sportaša(ice) Splita za 2013. 

6. Informacija o zaključenju radnog odnosa s Tonćom Smojom (prestanak probnog roka) 

7. Razno 

 

Ad.1. 
Zapisnik 36. sjednice Izvršnog odbora  jednoglasno je usvojen uz ispravak dijela navoda u točki 3.3. 

dnevnog reda, a nakon što su iz  Kluba daljinskog plivanja „Split“ naknadno precizirali datum zamjene 

sufinanciranog trenera. Tako, umjesto teksta: 

 

1. Klub daljinskog plivanja „Split“, umjesto dosadašnjeg trenera Mirka Samardžića, od siječnja 

2014.predlažu Zdravku Pešnjardo 

 

treba stajati: 

 

2. Klub daljinskog plivanja „Split“, umjesto dosadašnjeg trenera Mirka Samardžića, od 

1.2.2014. predlažu Zdravku Pešnjardo. 

 

Ad.2. 
Prijedlog sportskih škola mladeži,  koje zadovoljavaju uvjetima za daljnji nastavak sufinanciranja s 

prikazom obračunatih broja grupa odnosno broja polaznika škola  te mogućom vrijednosti boda za 

2014.g. (3 varijante), u pisanom je obliku dostavljen  svim članovima IO-a. 

 

Nakon svih obrazloženja donesena je odluka po kojoj će ove godine biti sufinancirano 107 škola (brojka 

je to za koju je rečeno da u sebi sadrži 8.222 djece i za koju se vrijedi i dalje boriti kako bi se ovaj vid 

sufinanciranja zadržao i u budućnosti). Određena je vrijednost boda u visini od 31,50 kuna (za 2013.g. 



vrijednost boda je iznosila 30,00 kuna, nešto manje od mogućeg najvećeg iznosa jer je dio sredstava iz 

ove proračunske stavke rebalansom preraspoređen na sufinancirane 2 nova „vrsna trenera“). 

 

Ni ove se godine nije  išlo na maksimalnu moguću vrijednost boda škola kako bi se i u 2014.g. mogla 

osigurati dostatna sredstva za sufinanciranje još jednog trenera mlađih dobnih skupina (što bi se 

naknadno rebalansiralo u proračunu) budući da Grad, za ovu namjenu, to nije osigurao. ( Savez je u 

svom prijedlogu Javnih potreba u sportu za 2014. predvidio 2 nova trenera.) 

 

Kako je to naglasio predsjednik i dopredsjednik sljedeći klub čiji bi se trener uvrstio u sustav 

sufinanciranja je Triatlon klub „Split“ (klub koji se po raspisanom natječaju iz 2013.g. nalazi na vrhu 

rangirane liste kao prvi klub koji će se moći uključiti u ovaj sustav - pod  uvjetom osiguranja dodatnih 

sredstava). Sufinanciranje bi započelo od 1.3.2014. (tj za razdoblje od 10 mjeseci za koliko će biti  

osigurano sredstava). Ova odluka će se potvrditi naknadno, čim se u dogovoru s Gradom izvrši interni 

„rebalans“ stavki u ingerenciji SSŠ-a. 

 

Zaključeno je kako je nužno izraditi analizu rada svih škola (nakon protoka od nekoliko mjeseci) čime 

bi se stekla saznanja na temelju kojih bi se unaprijedio Pravilnik o njihovom sufinanciranju.  

 

Ad.3. 
Na prethodnoj sjednici bilo je govora o klubovima koji imaju određene probleme vezano za ispunjavanje 

obveza u sustavu sufinanciranja plaća trenera. Tako je zaključeno kako će se s predstavnikom 

MNK“Split“ obaviti razgovor (koji je morao biti prolongiran jer se predsjednik Kluba I.Zoković 

trenutno nalazi na EP u „futsalu“ u Belgiji). RNK“Split“  je u međuvremenu (umjesto Vlade Babića koji 

se počeo baviti skautskim poslom) predložio novog trenera i to Roberta Boljata koji udovoljava svim 

kriterijima (već je prije, po objavi natječaja u 2013.g., bio kandidiran). Vaterpolo klub „Bura“ od 5. 

mjeseca 2013. do danas nije izvršio zakonske obveze plaćanja doprinosa za svoju trenericu, niti je 

dostavio potvrde o isplati plaće, čime je prekršio odrednice potpisanog ugovora sa SSŠ-om. Kako se 

kod VK“Bura“ radi o  kršenju zakona, to je Izvršni odbor zaključio da se klub isključi iz sustava 

sufinanciranja trenera, a da se sam slučaj prijavi kod nadležnih institucija (inspekciji rada, poreznoj 

upravi  i Gradu) jer su sredstva nenamjenski utrošena, a sam čin prijave  je naša zakonska obveza. 

Zadužuje se glavni tajnik za rješenje prijave. 

 

Na kraju rasprave još je jednom zaključeno: 

 

1. Obavit će se razgovor s predstavnikom MNK“Split“ nakon čega će se donijeti konačna odluka 

o nastavku  sufinanciranja za njihovog trenera 

2. Donosi se odluka o prihvaćanju zamjenskog trenera RNK“Split“ Roberta Boljata i to od 

1.1.2014. 

3. Donosi se odluka kojom se VK“Bura“ isključuje iz sustava sufinanciranja trenera u 2014.g. 

 

Kako je po riječima I.Boraske OVK“POŠK“ najavio zamolbu za uvrštavanjem njihovog trenera u sustav 

sufinanciranja, to se donosi uvjetna odluka da se umjesto VK“Bura“ prihvati sufinanciranje trenera iz 

OVK“POŠK“ pod uvjetom da kandidat kluba zadovoljava svim uvjetima sufinanciranja.  

 

Ad.4. 

I.Boraska podsjetio je prisutne na zaključke s izvanredne sjednice Skupštine na kojoj je izraženo 

nezadovoljstvo procedurom usvajanja gradskog proračuna za sport za 2014.g. Zbog ignoriranja odluka 

Skupštine i prihvaćanja modela za koji postoji bojazan kako će se znatan dio sredstava iz proračuna za 

sport dijeliti bez javno obznanjenih i jasnih kriterija, Izvršni odbor je dobio podršku skupštinara da u 

najkraćem mogućem roku definira protokol suradnje s gradskom Službom za sport te da poduzme sve 

predviđene mjere i postupke u cilju skrbi i zaštite cjelokupnog splitskog sporta. Na Skupštini su 

revidirani pravilnici vezano za vrednovanje rezultata (iz njih je isključeno vrednovanje vrhunskih 

rezultata budući su sredstva za ovaj rang natjecanja dana u  nadležnost Grada) . Izvršni odbor će na 

sljedećoj sjednici (po završetku obrade svih pristiglih klupskih prijava) donijeti odluku vezano za 

sufinanciranje temeljnih aktivnosti u 2014.g.  



 

Izvršnom odboru ostaje još donijeti odluku na koji će se način 5.100.000 kuna  proračunskih sredstava 

(što iznosi oko 66% sredstava od prijedloga SSŠ-a) raspodijeliti na pojedinačne i mješovite  sportove.  

Od 5.1 miliona kuna za korekcije će se i ove  godine ostaviti 10% ukupnih sredstava (510.000 kn). 

Preostali dio bi se raspodijelio na   pojedinačne (oko 3,9 miliona kn) i  mješovite sportove (700.000 kn). 

 

Shodno članku 1. Pravilnika o raspodjeli sredstava za temeljne aktivnosti u mješovitim-ligaškim 

sportovima Izvršni odbor je donio odluku po kojoj u skupinu mješovitih sportova za sufinanciranje u 

2013. Godini spadaju: 

 

1. boćanje 

2. kuglanje 

3. stolni tenis 

4. šah 

 

(Tenis ne udovoljava postavljenim kriterijima iz razloga što niti jedan splitski klub nije nastupio u 

nekom ligaškom natjecanju.) (U ovom trenutku sjednici je pristupio T.Gamulin.) 

 

I.Borasku će  za dva dana primiti gradonačelnik. Shodno odluci Skupštine predstoji im utvrđivanje 

protokola o daljnjoj suradnji (posebno uključivanje predstavnika SSŠ-a  u sva gradska tijela u okviru 

kojih će se donositi kriteriji o sufinanciranju). Boraska je mišljenja da je Grad ipak shvatio kako IO ima 

podršku većine splitskih klubova. Osvrnuo se  na neke prognoze gradskih čelnika  o budućnosti 

JU“Športski objekti“ te slijedom toga i na način na koji je imenovano Upravno vijeće, u kojem je, na 

kraju, SSŠ dobio samo 3 predstavnika (od 9). Nada se da će se uspostaviti normalan dijalog na relaciji 

Grad -  Savez te da  će za sljedeću, 2015.g., Savez biti uključen u izradu prijedloga Javnih potreba u 

sportu. 

 

Zaključeno je kako i dalje treba inzistirati na traženim odgovorima koje  je klubove  Grad  svrstao   u 

tzv. vrhunske  (iz pojedinačnog sporta) te  na  kriterijima raspodjele, pa se I.Boraska obvezao da  to 

pokuša što prije riješiti (na sastanku kod gradonačelnika).  

Spomenuto je kako bi se gradonačelnika trebalo upozoriti sa saznanjima nezakonitih isplata preko 

Zajednice ekipnih športova gdje su se vršile isplate/podmire dugovanja u ime nekih klubova iz 

momčadskih sportova (J.Topić). 

 

Dan je prijedlog kako bi bilo  poželjno zakazati zajednički sastanak sa Službom za sport Grada  te  tako 

pokušati riješiti nastale nesporazume (P.Lerotić). 

 

Dana je informacija da je Stručna služba Saveza uputila Gradu  nalog za  akontacijsku isplatu temeljnih 

aktivnosti, ali nema saznanja da se u Gradu na tome radi. 

 

Postavilo se pitanje pružanja zdravstvene zaštite  sportašima. U proračunu od ove godine nema posebne  

stavke za ovu namjenu (J.Topić). Na ovo se izlaganje nadovezao  D.Čular koji je  potvrdio  ovaj  navod, 

ali je naglasio kako je ova problematika tretirana u tekstu obrazloženja proračunskih stavki. Grad još 

nije sastavio rangiranje subjekata koji imaju pravo pružanja ove usluge, jer, po navodima Čulara,   čeka 

se  prethodno rangiranje od strane resornog ministarstva. (Napomenuto je kako Grad Solin plaća 

preglede svojim sportašima.)  

 

Po pitanju izrade kategorizacije sportova dano je mišljenje kako i Savez treba napraviti svoju 

kategorizaciju, bez obzira što se ona radi u Gradu (P.Lerotić) te na nacionalnoj razini. 

 

 

 

 

 

 



Ad.5. 
Dogovoren je ceremonijal svečanosti proglašenja najboljih sportaša Splita za 2013.g.  (12.veljače u 

foyeru HNK u Splitu). Također je dogovoren način uručenja nagrada. Ženskoj ekipi nagradu će dodijeliti 

P.Lerotić, muškoj gradonačelnik. Najboljem treneru ženskih kategorija nagradu će uručiti M.Žaja, a 

muških D.Čular, dok će najboljim pojedincima (sportašu i sportašici) nagradu uručiti I.Boraska. 

Predsjednik će također uručiti i posebna priznanja SSŠ-a. Prihvaćen je prijedlog I.Boraske da se za 

vrijeme proglašenja putem video projekcije  prezentiraju laureati. Svečanost će voditi Joško Elezović, a 

u programu će nekoliko prigodnih  pjesama izvesti muška klapa Šufit. 

 

Ad.6. 
Glavni tajnik dao je prijedlog da se s Tonćem Smoje, suradnikom za informatiku i održavanje web 

stranice SSŠ-a, koji je na ovo mjesto izabran na probno razdoblje od 6 mjeseci, i prije isteka ovog roka  

(koji ističe za mjesec dana) zaključi ugovor na neodređeno vrijeme na dan 14.2.2014. Razlog njegovom 

prijedlogu je zadovoljstvo radom imenovanog zaposlenika koji se maksimalno angažirao i zadovoljio 

svim zadacima posla. Ove navode potvrdio je i D. Čular koji je s T. Smojem u neposrednom kontaktu 

vezano za njegov posao. 

 

Izvršni odbor podržao je prijedlog glavnog tajnika te je donesena jednoglasna odluka o prijemu 

T. Smoje u stalni rani odnos, počevši od 14.2.2014.g.. 
 
Ad.7. 

7.1. 
T. Gamulina interesirao je podatak koliko je prijava na natječaj za glavnog tajnika pristiglo u Savez. 

Odgovor je dobio od I. Boraske. Pristiglo je 6 molbi, od kojih je jedna bila nepotpuna (bez potrebne i 

tražene dokumentacije). 

 

7.2. 
I. G. Munivrana spomenuo je dopis Službe za sport i sportsku infrastrukturu, kojim se traži dostava svih 

podataka vezanih uz sistematizaciju radnih mjesta u SSŠ-u, podaci o bruto i neto iznosima plaća i podaci 

o ostalim materijalnim pravima djelatnika u SSŠ-u. 

Svi traženi podaci su odmah dostavljeni. 

 

7.3. 
Na traženje Splitskog športskog saveza gluhih predstavnici SSŠ-a (predsjednik i glavni tajnik) 

organizirali su zajednički sastanak na kojem je, između ostalog,   bilo riječi o stipendijama za njihove 

vrhunske sportaše. Podsjetili su, kako je za razliku od Splitskog športskog saveza invalidnih osoba (koji 

je ove godine dobio  360.000 proračunskih sredstava), Savez  gluhih dobio samo 130.000 kuna, što 

smatraju  nedovoljnim za isplatu stipendija. (SSŠ je u svom prijedlogu proračuna za Savez invalida 

predvidio 360.000 kn, a za  Savez gluhih  200.000 kn  i to su iznosi u  koje su bile ukalkulirane 

stipendije). Zbog ovakve situacije predstavnici Saveza gluhih (po uputi SSŠ-a) bili su na razgovoru kod 

Hrvoja Akrapa, pročelnika gradske Službe za sport koji ih je uputio na SSŠ, iako SSŠ taj problem ne 

može riješiti, jer za to nema posebne stavke (osim da oduzme dio stipendije svojim sportašima). 

 

7.4. 
Dva su prijedloga pristigla u Savez vezano za izmjenu Pravilnika za stipendiranje vrhunskih 

sportaša (od M. Žaje i Judo kluba „Pujanke“). Zaduženo je Povjerenstvo za doradu Pravilnika o dodjeli 

sportskih stipendija vrhunskih sportaša Grada Splita da prouči prispjele primjedbe  te IO-u  predloži 

rješenje. 

 

 

 

 

 

 

 



7.5. 
D.Čular imao je primjedbu vezano za drugu svečanost splitskog sporta - dodjelu nagrada sportašima 

koji su osvojili prvenstvo i kup RH te neke od medalja (1.,2. i 3. mjesto) na međunarodnim natjecanjima. 

Drži da među nagrađenima ima  i onih čija su međunarodna prvenstva upitna tj. nisu priznata od strane 

nacionalnog saveza. Rješenje drži jednostavnim – kod kriterija dodjele nagrada treba se samo pridržavati 

nomenklature sportova izrađene od strane HOO-a. Izvršni odbor uzeo je na znanje primjedbu D.Čulara 

te će to raspraviti na jednom od sljedećih sastanaka (prije rečene priredbe). 

 

 

Sjednica Izvršnog odbora zaključena u 15,00 sati. 

 

 

Zapisnik vodila:  Predsjednik: 

   

Danira Mardešić  Igor Boraska 

 


